

To whom it may concern

Saint-Louis/France, January 2024

REACH-Conformance of Security Seals and Beverage Seals

We confirm that all raw materials used in our Security Seal and Beverage Seals productions, comply with the EC-Chemical Regulation: 1907/2006/EC, REACH "Registration, Evaluation, Authorization and Restriction of chemicals".

We also confirm that no materials / substances are used which are defined in Articles 33 and 57 of Regulation 1907/2006/EC (latest ECHA Candidate List of 211 substances of very high concern).

This information is based on information obtained from our suppliers and on certificates provided to us.

REACH – Conformité des scellés de sécurité et des Cachets Boisson

Nous attestons, que toutes les matières premières utilisées dans la production de nos scellés de sécurité et nos cachets boisson sont conformes à la Réglementation Chimique Européenne : 1907/12006/EC, REACH « Enregistrement, Evaluation, Autorisation et Restriction des produits chimique ».

Nous certifions également ne pas utiliser de substances/matériaux cités dans les articles 33 et 57 de la réglementation 1907/12006/EC (selon la dernière liste « ECHA » concernant la liste des 211 substances extrêmement préoccupantes).

Ces informations sont basées sur les informations obtenues auprès de nos fournisseurs et sur les certificats qui nous ont été fournis.

With kind regards / Sincères salutations

Elina MICLO
QHSE Manager



UNISTO S.A.

50 Rue de Lectoure
68300 SAINT-LOUIS

